
Zápis ze zasedání parlamentu 
7. 2. 2017 

Hlávkova kolej 

Zápis provedl: Ondřej Hába 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:05  

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. Po termínu byl zaslán bod Ekonomické činnosti ke Studentskému 
plesu. Jozefem Šebákem je navrženo, aby se debata k tomu přesunula do bodu Různé. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání v tomto znění: 

1. Schválení programu schůze 
2. Představení delegátů 
3. Info z klubů 
4. Info z AS ČVUT 
5. Schválení centrály SU ČVUT pro funkční období 2017-2019 
6. Různé” 

OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
M. Halenka vyzývá nově jmenované delegáty k představení, aby řekli něco o sobě a případně 
cíle, které si stanovili pro své působení v PAR. Následují krátké řeči dotyčných. 
 
Jozef Beneš (POD): Jsem z FIT a 2 roky aktivní v klubu. Mým cílem v PAR je udržet současný 
stav. 
 
Krzysztof Urbaniec (EFD): SORRY JAKO. Jsem tu, protože ostatní běžnější zástupci klubu 
nemohou. Dříve jsem tu chodil pravidelně. 
 
Marie Dvořáková (BUK) přichází v 19:14. 
 
Taťána Havlová (AVC): Působím dlouho v AVC. Jsem předsedkyně, v podstatě studuji i 
nestuduji. 
 
M. Halenka: Je důležité nezaměňovat AVC ČVUT, které zastupuje Taťána, a AVC SH 
působící v rámci klubu Silicon Hill. 
 
Kateřina Chytrá (AS ČVUT): Jsem zástupce pocházející z FJFI. Jsem ráda, že tu jsem, budu 
referovat o dění na senátu podobně, jako to dříve dělal S. Jeřábek. 
 
Marie Dvořáková (BUK): Jsem tu jako delegát po Sašovi Zejnilovićovi, kterému skončilo 
členství v klubu po 14 dnech. Ano, to je ten zlý, plešatý člověk (ironicky). Chci najít na pozici 
delegáta někoho jiného než mě, jsem tu už fakt dlouho. 
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3 Informace z klubů 
M. Halenka: Řekněte něco nového, co se událo u vás v klubech, a to zejména alespoň                
jednu pozitivní a jednu negativní událost. 
M. Kothera (SH): Je rozjednána spolupráce s klubem z Drážďan, přijedou na Installfest.             
Oslovila nás podobně také Technická liga. Řešíme otázku Centrální prádelny na kolejích.            
Nevíme, jak to dopadne. 
Jozef Beneš (POD): Rozšiřujeme Wi-Fi. Žádné akce v bližší době neplánujeme. 
Marie Dvořáková (BUK): Budeme pořádat akci Bubenpijáda – party na úvod letního            
semestru. Končí naše hospodářka. Aktualizujeme naše interní předpisy. 
L. Koštenský (MAS): Upravili jsme náš informační systém do souladu s novými stanovami.             
Kupujeme nové switche. Čekáme na nabídku dodavatelské firmy. 
J. Mára (SIN): Byl špatný spoj vedoucí na Dejvickou kolej. Koupili jsme novou techniku,              
optické kabely a rozšiřujeme postupně Wi-Fi, i do rohových pokojů na koleji. 
M. Dendis (HK): U nás na 5 dní vysadily kotle, takže byla potíž s topením na Hlávkově                 
koleji. SÚZ dal kompenzaci za špatné dny bez topení. Budeme mít stabilnější připojení k síti               
a lepší informační systém. 
T. Pokorný (BION): Připravujeme Majáles a funguje to. 
J. Celný (ČAJ): Máme otevřeno i během zkouškového období. Nemám bohužel čas na             
řešení všech problémů. Řešíme také nákup tabáků ze zahraničí. 
K. Urbaniec (EFD): Nestalo se nic důležitého, je zima a zkouškové období. 
M. Růžičková (ISC): Probíhají přípravy na orientační týden. Za týden přijdou zahraniční            
studenti a pak bude následovat velká integrační party. 
T. Havlová (AVC): Máme hodně akcí, snažíme se to pokrýt lidmi. 
M. Záveský (KK): Delegát má volno po zkouškovém. Já se vrátil z Francie. 
J. Hanuš (FIT): Byly volby do představenstva. Byli zvoleni 3 lidi ze 3. Zítra volíme předsedu                
klubu. 
P. Jirásko (BEST): Probíhají přípravy na letní kurz v srpnu 2017. Máme hotový tým a záštitu                
od rektora. Akce UnIT bude 11. dubna 2017. 
V. Vávra (ESC): Moc se toho teď neděje. Brzy vykopneme ven kalendář akcí. 
N. Mikolajová (IAESTE): Připravujeme iKariéru v kampusu. Proběhla celosvětová         
konference a máme nové stážisty. Nemáme připojení k internetu v kanceláři, důvodem byly             
torrenty. 
  

4 Info z Akademického Senátu 
K. Chytrá: jsou za námi 2 zasedání senátu. Předsedkyně KSÚZ je nově M. Dvořáková,              
místopředsedou senátu za studenty S. Jeřábek a předsedou Studentské komise Pavel           
Bakovský. Předsedou AS ČVUT byl zvolen Jan Janoušek. 
 
M. Dvořáková: Novým ředitelem SÚZ je p. Jiří Boháček, bývalý tajemník FSv (pozn.: ve              
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skutečnosti FA), kvestor na ČZU a působil také na ministerstvu zemědělství. 
 
Další doplněné informace (S. Jeřábek): Náhradníkem delegáta do SK RVŠ byl zvolen M.             
Farník (FJFI). Na lednovém zasedání AS ČVUT především žádal o informace (např. o             
projektech ČVUT-CIIRC, UCEEB nebo SÚRAO) a v zájmu zvýšení efektivity také o větší             
informovanost ohledně příprav novel vnitřních předpisů. 
  

5 Schválení Centrály SU ČVUT pro funkční období 2017-2019 

J. Šebák: Rád bych nechal schválit svou budoucí CEN dřív, abych tam nebyl po předání               
oficiálně sám. Byla to živá věc a hodně se to měnilo. Dnes navrhované složení se může měnit                 
během funkčního období. Iveta Terezie Pelikánová odřekla funkci viceprezidenta. Navrhuji tyto           
členy CEN včetně jejich agendy: 

● Stanislav Jeřábek: RSS, komunikace s AS ČVUT a ČVUT 
● Vít Diviš: PR, projekty 
● Michal Kothera: IT manažer, schůzky k rámcové smlouvě z technické stránky,           

schůzky adminů 
● Tomáš Drábek: HR management, výjezdní akce 

 
Ještě hledám člověka pro administrativu a řízení financí. 
M. Záveský: Co se stalo s I. T. Pelikánovou? Kdo bude viceprezidentem? 
J. Šebák: Řešíme to, není to jasné, čekáme na vyjádření současného kandidáta. 
P. Šatra: Máme tomu rozumět tak, že finanční manažer a viceprezident bude jeden člověk? 
J. Šebák: Ano, byla by to stejná osoba. 
M. Dvořáková: Má na to nějaký názor J. Huspek, předseda SH, že mu bereš lidi z vedení?                 
J. Šebák: Nevyjádřil nesouhlas. 
P. Šatra: Otázka na T. Drábka – jaké jsou tvé 3 měřitelné cíle pro HR manažera? 
T. Drábek: 
1) Zjistit pomocí formulářů, zda je zájem o určité oblasti a následné akce pro setkávání a                
předávání znalostí. 
2) Grilovačky a nízkorozpočtové tmelící akce pro lidi i pro kluby. 
3) Výjezdka, program na nich podle nápadů lidí. Je tu potíž se stálým „objevováním kola“. 
K. Urbaniec: Jak si budete předávat agentu mezi současnou CEN a tou budoucí? 
J. Šebák: Byly už individuální i společné schůzky, bude to pokračovat separátně po             
konkrétních oblastech. 
P. Šatra: Kde budete brát lidi na akce? 
V. Diviš: Nebudu to nyní říkat konkrétně, ale už na to mám tým lidí. 
M. Dvořáková: Otázka na S. Jeřábka – Jak budeš aktivní v rámci RSS a na schůzkách                
KSÚZ a ZZS VS? 
S. Jeřábek: V rámci KSÚZ se budu řídit podle předsedy KSÚZ, dosavadní systém je slušně               
nastavený. Schůzky budou podle potřeby, ZZS VS tak 5x za rok. Bude to záležet na               
rámcové smlouvě, novém řediteli SÚZ. 
K. Urbaniec: Připomeňte si prosím, že funkce v CEN je pro ostatní služba a nejen pro vás                 
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osobní rozvoj. Myslete na to. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje centrálu SU ČVUT pro funkční období 10.            
2. 2017 – 9. 2. 2019 ve složení Jozef Šebák, Stanislav Jeřábek, Vít Diviš, Tomáš               
Drábek a Michal Kothera.” 
OHP: 14; 13:0:1 → Usnesení přijato 
 

6 Různé 

a) tombola na studentském plese 

V. Diviš: původní návrh tombolu neobsahoval. Nebylo jasné, jak to bude se sponzory plesu. Je               
tu však zájem o spolupráci. Jde zatím o informativní nástřel. 
M. Halenka: Jak budete řešit náležitosti tomboly?  
V. Diviš: Budeme to řešit jako minule s O. Štumbauerem. 

b) výzva prezidenta k delegátům a jejich dalšímu sdělení 
T. Pokorný: Hledáme v BIONu lidi pro správu informačního systému, potřebujeme nahradit            
Tomáše Kukrála. Pokud nenajdeme jiného člověka, budeme to muset řešit s firmou. 
N. Mikolajová: Změnil se u nás název organizace na IAESTE ČVUT v Praze. 
M. Dvořáková: Obraťte se na mne kdykoli ve věci kolejní samosprávy. 
S. Jeřábek: Posílal jsem vám výzvu na lidi pro hodnocení akreditací a studijních programů,              
pošlete mi prosím reakci na to. Po schválení může člověk hodnotit a být vyslán na jinou                
školu posuzovat její programy. Žádoucí jsou zkušenosti ze samosprávy. 
J. Šebák: Plánujeme výjezdko SU, máme zájem zjistit pro něj vhodné zaměření – mělo by               
být edukativní či tmelící? 
M. Dvořáková: Něco mezi. 
J. Šebák: Výjezdko by mohlo být v termínu 6.–7. 5. 2017. Pošleme k tomu výzvu k návrhu                 
tématu. 
J. Mára: Tématem by mohla být realizace plánů a cílů, na workshopu by vznikl manuál k                
tomu. 
P. Šatra: Kontrolní výbor stále existuje. Stále provádíme svou činnost. Pozvali nás z Podolí              
a dostali tam body a doporučení, jak se zlepšit. Zvěte nás na akce a schůzky! Aspoň jednou                 
za rok bychom rádi u vás byli. 
J. Hanuš: Pořádáme 6. 3. 2017 akci Fitpárty. Hraju tam v kapele. Budou tam 3 DJs, všichni                 
programátoři. Zvu vás všechny. 
 
c) informace a výzvy od centrály 
O. Hába: Jednal jsem na Strahově s kolegy za samosprávu o návrhu doložky ubytovací              
smlouvy pro ubytované na kolejích ČVUT. SÚZ by chtěl postihovat hlavně pořádání            
divokých party a nedovolené podnikání. Podařilo se vyjednat mírnější formulace. AS ČVUT            
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bude věc projednávat koncem února, předtím KSÚZ a prorektor doc. J. Jettmar. 
O. Hába: Vyjednali jsme novou smlouvu na telekomunikační služby s Vodafone. Bude tam             
vázanost na 2 roky. Obsahuje slevy na volání a data budou kolem 33 % ze současných                
cen. Bonusy na nové telefony by měly zůstat v hodnotě 40 000 Kč. Bohužel O2 ani                
T-Mobile nebyli schopni podat nabídky. Očekávejte ode mne další informace o přechodu na             
nové technické řešení. 
M. Halenka: Řešíme aktivně odvody centrále od klubů. Poslal jsem k tomu výzvu k              
doplacení. Dosud nebylo všechno odvedeno a jsou tam velké nedoplatky. Bohužel je tu             
špatná platební morálka. Také nám chybí hodně hlášení o stavu klubu. Za období 2016/2              
nemáme hlášení od EFD, SIN, OK, ESC a GALIBI. Od ostatních dorazilo aspoň něco,              
někdy jen hlášení bez účetnictví nebo účetnictví bez zprávy. 

M. Halenka: Děkuji vám všem za celou centrálu na závěr dvouletého působení na tomto místě,               
zejména za vaši trpělivost a příležitost se něco naučit. 

Prezident Michal Halenka ukončuje zasedání posledního jím řízeného zasedání parlamentu ve           
funkčním období 2015-2017. 

Konec zasedání 20:35 
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